
 

 

Til Folketinget – Skatteudvalget 

 

Hermed sendes svar på spørgsmål nr. 299 af 4. april 2025 (alm. del). Spørgsmålet er stillet 

efter ønske fra Steffen W. Frølund (LA). 

 

 

Rasmus Stoklund 

/ Mette Kildegaard Graversen 

  

7. maj 2025 
J.nr. 2025 - 3241 

 

Offentligt
SAU Alm.del - endeligt svar på spørgsmål 299

Skatteudvalget 2024-25



 

 

Side 2 af 2 

Spørgsmål 

Vil ministeren kommentere Dansk Erhvervs udspil ”Mindre bøvl – mere vækst” fra 

marts 2025, med fokus på de forslag, der vedrører skatter og afgifter (udspillets side 43 til 

55), og som kan lette den administrative byrde, der pålægges virksomhederne som følge 

af det stadig mere komplekse skattesystem? Dertil bedes ministeren oplyse, om og hvilke 

af de konkrete forslag, som ministeren vil arbejde for, kan blive til virkelighed? 

 

Svar 

Det er afgørende, at skatter og afgifter bliver opkrævet på en måde, der skaber så få admi-

nistrative byrder for vores virksomheder som muligt. Derfor er det velkomment, når fx 

erhvervsorganisationer udarbejder forslag til forenkling af skatte- og afgiftsreglerne.  

 

Skatteministeriet er i gang med at vurdere de enkelte forslag.  
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